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اشخاصی باشند مطّلع براسلام
اگر امروز چهار نفر از این مُعْوَجها بروند در این مجلس خبرگان، ممکن است 

این چهار نفر آدم توطئه چی مطّلع از مسائل خارج، این دیگران را هم، بسیاریشان 

را تحت تأثیر قرار بدهند. باید شــاها، همه ما، شــاها کوشــش کنید به اینکه 

اشــخاصی که انتخاب می شوند اشخاصی باشــند مطّلع بر اسلام، اشخاصی باشند 

دلسوز برای اسلام... 

صحیفه امام؛ ج8؛ ص534 | قم؛ 17تیر1358

فارین پالیسی: آژانس امنیت ملی آمریکا 
حملات سایبری به ایران را

 ادامه می دهد
یک پایگاه آمریکایی در گزارشی اذعان کرد که آژانس امنیت 
ملی این کشور عملیاتی علیه اهدافی از تاسیسات تحقیقات هسته ای 

ایران گرفته تا شبکه های فرماندهی چین انجام داده است.
در ادامه خبرها از توسل واشنگتن به جنگ سایبری،  یک پایگاه خبری 
غربی از هدف قرار گرفتن اهدافی در ایران و چین از ســوی آژانس امنیت 

ملی آمریکا خبر داده است.
پایگاه »فارین پالیسی« در گزارشی به قلم »پی وی سینگر« توصیه هایی 
بــرای اطمینان یافتــن آمریکا از »پیروزی در جنگ ســایبری در آینده« 

پرداخته است.
در بخشی از این گزارش به حملات سایبری آمریکا به اهدافی در ایران 
و همچنین چین اذعان شده و بار دیگر استفاده واشنگتن از ویروس رایانه ای 

مخرب و ویرانگر »استاکس نت« تاکید شده است.
نویســنده این گزارش بــا تاکید بر اینکــه تاکنون آمریکا توانســته 
»برتری« خــود را در حوزه ســایبری حفظ کند،  اما دربــاره حضور دیگر 
کشــورها و توانمندی آنها در به چالش کشیدن »برتری« واشنگتن در این 

حوزه هشدار داده است.
نویسنده در توضیح »برتری« واشنگتن نوشت: اگر کسی در این باره تردید 
دارد، باید گفت که مجموعه هایی از انتشار اسناد فاش شده درباره استاکس 
نت برای اثبات این موضوع وجود دارد؛  استاکس نت حمله سایبری بود که 

به طرز موفقی سرعت برنامه هسته ای ایران را کاهش داد.
در ادامه این مطلب هم با اشــاره به افشــای اســناد محرمانه توسط 
ادوارد اســنودن آمده اســت: اســناد منتشر شده نشــان می دهد که این 
توانمندی)توانمندی حملات سایبری( تنها یک کار تحقیقاتی صرف نیست 
بلکه آژانس امنیت ملی آمریکا از آنها در عملیات علیه اهدافی از تاسیسات 
تحقیقاتی هســته ای ایران گرفته تا شــبکه های فرماندهی چین استفاده 

کرده است.
خبر توسل آمریکا به حملات سایبری به کشورهایی چون ایران و چین 
در حالی منتشــر شده که واشنگتن بارها اتهاماتی به تهران،  پکن و برخی 

دیگر از کشورها در زمینه حملات سایبری زده است.
در اولین بیانیه شورای مرکزی ائتلاف اصولگرایان 

تاکید شد
اتحاد در عین مرزبندی دقیق با فتنه

 و جریان انحراف
شورای مرکزی ائتلاف اصولگرایان در اولین اطلاعیه خود درباره 
دهمین دوره انتخابات مجلس مرزبندی دقیق میان اصولگرایی با فتنه 

و جریان انحراف را مورد تاکید قرار داد.
به گزارش ایسنا، در پی جلسه  یکشنبه شب تشکل ها و فعالان اصولگرا 
در دفتر سخنگوی ائتلاف اصولگرایان، غلامعلی حدادعادل اطلاعیه ای را به 

شرح زیر منتشر کرد:
همزمان با آغاز فعالیت های انتخاباتی و در پی احساس لزوم اتحاد 
و ائتلاف میان تشــکل های اصولگرای سراسر کشور در انتخابات دورۀ 
دهم مجلس شــورای اسلامی و درخواســت این تشکل ها از حضرات 
آیــات یزدی، مصباح و موحدی کرمانی بــرای هدایت اصولگرایان در 
مسیر وحدت، »شورای مرکزی ائتلاف اصولگرایان« به دعوت حضرت 
آیــت الله موحدی کرمانی دبیر محترم جامعۀ روحانیت مبارز با حضور 
نمایندگان تشکل های اصولگرا و شماری از شخصیت های فعال سیاسی 

اصولگرا تشکیل شد.
اعضای این شورا در نخستین جلسات خود که در آستانۀ هفتۀ وحدت و 
میلاد مبارک پیامبر گرامی اسلام )ص( و امام صادق )ع( برگزار شد با استعانت 
از درگاه خداوند متعال و توکل بر او، نکات زیر را مورد تأیید و تأکید قرار دادند:
1- ضرورت وحدت و همدلی همۀ تشکل ها و جمعیت ها و انجمن ها و 

نیروهای اصولگرا در انتخابات
2- ائتلاف نیروهای اصولگرا بر پایۀ راه نورانی امام راحل و رهنمودهای 
مقام معظم رهبری و شاخص ها و ضوابط ذکر شده در منشور جامعۀ روحانیت 

مبارز و جامعۀ مدرسین حوزۀ علمیۀ قم
3- رعایت اخلاق اسلامی در تبلیغات انتخاباتی و پرهیز از تخریب دیگران 

)اعم از اصولگرایان دیگر یا رقبای اصولگرایان(
4- مرزبندی دقیق میان اصولگرایی با فتنه و جریان انحراف

5- اهتمــام بر انتخاب افراد اصلح و اجتناب از هرگونه تعصب حزبی و 
سازمانی و پرهیز از قبیله گرایی

6- هوشیاری کافی در برابر انواع توطئه های دشمنان انقلاب و ترفندهای 
تفرقه افکن میان نیروهای اصولگرا

این اطلاعیه تاکید کرده است: شورای مرکزی ائتلاف اصولگرایان 
در اولین و دومین جلســۀ خود با اتخاذ تصمیمات لازم دربارۀ ساز و 
کار مناسب برای تشخیص نامزدهای اصلح و نیز اجرای فعالیت های 
انتخاباتــی بــر دعوت از همۀ فعالان سیاســی و نیروهای با بصیرت 
اصولگرا و تشکل های مختلفی که در همۀ مواقف و مراحل حساس با 
حضور آگاهانۀ خود در صحنه، انقلاب اسلامی را یاری کرده اند تأکید 
کرد و از همگان خواســت با عنایت به اطلاع رسانی های بعدی که از 
طریق اطلاعیه های آیندۀ شــورا صــورت خواهد گرفت خود را برای 
ایفای وظیفۀ اســلامی و ملی در انتخابات دورۀ دهم مجلس شورای 

اسلامی آماده سازند.
اواخر دی ماه در علی آباد قم

نیروی زمینی ارتش و ناجا رزمایش 
مشترک ضد تروریسم برگزار می کنند

فرمانــده نیروی زمینــی ارتش با بیان این کــه رزمایش ضد 
تروریستی نزاجا گسترده تر و با کیفیتی بالاتر برگزار می شود، گفت: 
این رزمایش با همکاری یگان ویژه ناجا و نیروی زمینی ارتش اواخر 

دی ماه در علی آباد قم برگزار خواهد شد.
امیر احمدرضا پوردســتان فرمانده نیروی زمینی ارتش صبح دیروز در 
حاشــیه مراســم تجلیل از برگزیدگان علمی این نیرو، با حضور در جمع 
خبرنگاران درخصوص رزمایش ضدتروریســتی نزاجا که قرار بود از دیروز 
در حومه شهر تهران برگزار شود، گفت: از آنجا که تصمیم بر این شد این 
رزمایش در ســطحی گسترده تر و با کیفیتی بالاتر برگزار شود، زمان آن را 

به اواخر دی ماه موکول کردیم.
وی با اشــاره به همکاری یگان ویژه ناجا با نیروی زمینی ارتش در این 
رزمایش، تصریح کرد: رزمایش ضدتروریســتی مــورد نظر در علی آباد قم 

برگزار خواهد شد.
به گزارش فارس، پوردستان هدف اصلی این رزمایش را تمرین مقابله 
با گروه های تروریســتی و تکفیری عنوان کرد و در عین حال افزود: داعش 

در حد و اندازه ای نیست که بخواهد ما را تهدید کند.
همچنین امیر احمدرضا پوردستان در اولین جشنواره ایده پردازی این 
نیرو طی سخنانی اظهارداشــت: ایده پردازی تبیین نقشه راه برای صنعت 
دفاعی است که از چند ماه پیش این مهم آغاز شده و تاکنون 1300 ایده 

حاصل و ارزیابی شده است.
وی با بیان این که با بازدارندگی ما دشمن جرأت حمله نخواهد داشت، 

افزود: ارتش با ایجاد توان دفاعی مانع هرگونه نفوذ می شود.
در پایان این مراسم از 3 جلد کتب الگوی فرماندهی مطلوب، تاریخچه 

یگان ها، مجموعه ای از دیده ها در نزاجا رونمایی شد.
معاون امنیتی وزیر کشور:

بمب گذاری در3 نقطه کشور
 صحت ندارد

حسین ذوالفقاري معاون امنیتي وزیر کشور صبح دیروز در جمع 
خبرنگاران گفت: شایعه ورود برخي افراد براي بمب گذاري در سه 

نقطه از کشور صحت ندارد.
به گزارش فارس،  حســین ذوالفقاري معاون امنیتي وزیر کشور صبح 
دیروز در جمع خبرنگاران گفت: موضوع مطرح شده درباره ورود برخي افراد 

براي بمب گذاري در سه نقطه از کشور صحت ندارد. 
وي ادامه داد: در ســال گذشته برنامه ریزي کرده بودند که اقداماتي را 

انجام دهند ولي قبل از اقدام جلوي آنها گرفته شد. 
ذوالفقاري ادامه داد: دشــمنان از آن سوي مرزها  یک سري اهدافي را 
تعیین کرده اند ولي قبل از وارد شــدن عوامل آنها عملیاتشان خنثي شد و 

تجهیزات آنها ضبط شد. 
معاون امنیتي وزیر کشــور گفت: از ابتداي امسال فقط دو مورد تهدید 

وجود داشته است، در ایام اربعین تهدیداتي از آن سوي مرزها داشتیم.

رسانه ها و مقامات آمریکایی فاش کردند

تلاش واشنگتن برای دخالت در انتخابات
 به نفع یک جریان سیاسی

از پاســخ های وزیر آموزش و  نمایندگان مجلس 
پرورش به سؤال موسوی نژاد قانع نشدند و به وی کارت 
زرد دادند؛ بدین ترتیب دولت یازدهم، هفدهمین اخطار 

خود را از مجلس دریافت کرد.
به گزارش فارس، نمایندگان مجلس شــورای اسلامی در 
نشست علنی دیروز ســؤال ملی مهدی موسوی نژاد نماینده 
دشتســتان از علی اصغر فانی وزیــر آموزش و پرورش را مورد 

بحث و بررسی قرار دادند.
پس از توضیحات وزیر، موســوی نــژاد اعلام کرد که از 
پاسخ های وزیر قانع نشده است و نمایندگان با 78 رأی موافق، 
83 رأی مخالف و 8 رأی ممتنع از 194 نماینده حاضر در صحن 
علنی، از پاسخ های وزیر آموزش و پرورش قانع نشدند و بدین 
ترتیب وی سومین کارت زرد خود را از پارلمان دریافت کرد.

وکلای ملــت پیش از این به علی  اصغر فانی وزیر آموزش 
و پــرورش )2 کارت زرد(، علی ربیعی وزیر کار، تعاون و رفاه 
اجتماعی )2 کارت زرد(، رضا فرجی دانا وزیر سابق علوم )یک 
کارت زرد(، علی طیب نیا وزیر امور اقتصادی و دارایی )3 کارت 
زرد(،  علی جنتی وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی )2 کارت زرد(، 
عبدالرضا رحمانی فضلی وزیر کشور )یک کارت زرد(، محمدرضا 
نعمت زاده وزیر صنعت، معدن و تجارت )3 کارت زرد(، محمود 
گودرزی )یک کارت زرد( و محمود واعظی وزیر ارتباطات )یک 

کارت زرد( داده  بودند.
سیدمهدی موسوی نژاد نماینده مردم دشتستان در مجلس 
شــورای اسلامی در ســوالی از علی اصغر فانی وزیر آموزش و 
پرورش مبنی بر علت استفاده از نیروهای غیرکارآمد و بازنشسته 
و عدم توجه به منابع انســانی و فرهنگیان از جهت حقوق و 
مزایا همچنین تعطیلی مدارس برخی از روستاها و شهرها اظهار 
داشــت: مجلس و ملت و متفکران متعهد باید اصلاح فرهنگ 
و از آن جمله اصلاح مدارس از دبســتان تا دانشــگاه را جدی 

بگیرند و با تمام قوا در سد راه انحراف بکوشند.
وی با اشاره به سوالات خود از فانی، افزود: من سه سوال 
از وزیــر آموزش و پرورش مطــرح کردم که در رابطه با بحث 
رکود در حوزه آموزش و پرورش و استفاده از مدیران ناکارآمد 
و کسانی که سابقه مدیریت نداشتند بود، همچنین در رابطه 
با بحث حقوق و مزایا و حق فرهنگیان و بازنشستگان فرهنگی 

و تعطیل شدن مدارس مسائلی مطرح کردم.
موســوی نژاد در ادامه ســوال خود از وزیر گفت: ســوال 
و اعتــراض جدی اول به آقای دکتــر روحانی و هیئت دولت 
است که در این برهه مهم و حساس توجه جدی به آموزش و 
پرورش نداشته و از بدو تشکیل دولت نسبت به این وزارتخانه 
مهم حساسیت لازم را نسبت به انتخاب و انتصاب مسئولان و 

اولویت دهی به این وزارتخانه به کار نبرده است.
وی در همیــن رابطه اضافه کــرد: انتظار می رفت رئیس  
محتــرم جمهور اولویــت کاری خود را  بــه زیربنایی ترین و 
مهم ترین و حســاس ترین بخــش جامعه کــه فرهنگیان و 

دانش آموزان و اولیا و خانواده آنان هستند اختصاص می داد.
این نماینده در ادامه تاکید کرد که فرهنگیان به شدت از 
جایگاه اجتماعی خود که بعضا مورد تهاجم و تمسخر اقشار دیگر 
می شود ناراضی هستند. مصاحبه های حضرتعالی و همکارانتان 
که بعضا خلاف واقع است شخصیت و منزلت فرهنگیان را نشانه 
کرده و موجب فوران بی انگیزگی و بی اعتمادی در این قشــر 

فرهیخته و گرامی شده است.
وی در بخش دیگری از سخنان خود عنوان کرد: آقای وزیر 
کمبود شدید نیروی انسانی به ویژه در شهرستان ها و مناطق 
محروم دانش آموزان را از حق طبیعی خود محروم کرده است. 
همکاران گرامی و کسانی که سفارش کرده و سفارش می کنید 
که از ســوال بگذرید توجه کنید. مادری را می شناسم که به 
علت نداشــتن هزینه ایاب ذهاب سه دختر دانش آموز خود از 
ادامه تحصیل آنها صرف نظر کرده است. چه کسی می خواهد 
پاسخ آنها را بدهد. چه کســی می خواهد جواب خانواده های 
یتیم بی سرپرست و خانواده های فقیر و مستضعفی که امکان 

فرستادن فرزندان خود به مدارس را ندارند بدهد؟
این نماینده تاکید کرد: مجلس محترم چند فرصت خوب از 
قبیل قانون به کارگیری مربیان پیش دبستانی و خدمات آموزشی 
و استخدام دانشجویان دانشگاه فرهنگیان را جهت این وزارتخانه 
فراهم کرد ولی متاسفانه عدم برنامه ریزی مناسب و سلیقه های 
شــخصی و فراهم نکردن تمهیــدات لازم هم نارضایتی را در 
مربیان پیش دبســتانی و دانشجویان دانشگاه فرهنگیان و هم 

دانش آموزان و خانواده های آنان به وجود آورده است.
افزایش عدالت آموزشی با اجرای طرح 

تحول آموزش
علی اصغــر فانی وزیر آمــوزش و پرورش نیــز با حضور 
در نشســت علنی دوشــنبه پارلمان در پاســخ به سوال ملی 
حجت الاسلام سید مهدی موسوی نژاد نماینده مردم دشتستان 
در مجلس شــورای اســلامی گفت: ما موردی بابت تعطیلی 

مدارس نداشته ایم.
وی اضافه کرد: اگر مدرسه ای نیز از حد نصاب افتاده باشد 

افراد در مدارس شبانه به کار گرفته شده اند.
وزیر آموزش و پرورش همچنین از عملکرد خود آمارهایی 
ارائه کرد و در همین زمینه گفت: تعداد مدارس راهنمایی در 
سال های 92 و 93، 22 هزار و 765 بود که این تعداد در سال 
93 به 22 هزار و 875 افزایش یافت، در سال جاری هم شاهد 

افزایش مدارس به رقم 23 هزار و 923 بودیم.
فانی با ارائه توضیحاتی پیرامون انتصابات وزارت آموزش 
و پرورش گفت: من در این زمینه به دو یا ســه شاخص اشاره 

می کنم که شاخص اول وزیر مدرک تحصیلی است.
وی ادامــه داد: مدیران منصوب شــده  17 درصد دارای 
مدرک دکترا، 83 درصد فوق لیســانس و لیسانس هستند و 

پایین تر از این مدرک نداریم.
وی بــه پرداخت حقوق و مزایا فرهنگیان اشــاره کرد و 
گفــت: در این دولت به مباحــث حقوقی و مزایای فرهنگیان 
توجه ویژه ای شده که بر همین اساس دولت فوق العاده موضوع 

ماده 8 قانون مدیریت خدمات کشوری را دنبال کرده است.
وزیر آموزش و پرورش همچنین به طرح رتبه بندی معلمان 
اشــاره کرد و گفت: این طرح برای حداقل 700 هزار همکار 
فرهنگی اجرا شــده که طی آن میانگین 300 هزار تومان به 

حقوق آنان افزوده شده است.
وی در بخش دوم سخنان خود به طرح تحول سند آموزش 
اشاره کرد و ضمن اعلام تشکیل ستاد اجرای این سند گفت که 
مبنای عملکرد وزارت علوم در برنامه ششم همین سند است.

فانی اجرای ســند تحول آموزش و پرورش را عاملی برای 
افزایش کیفیت عدالت آموزشی توصیف کرد و خواستار همکاری 

نهادهای مرتبط در این زمینه شد.
تسلیت نمایندگان به سیدحسن نصرالله

ضرغام صادقی عضو هیئت رئیسه مجلس شورای اسلامی 
پیــش از پایان نشســت علنی دیروز اعلام کــرد 212 نفر از 
نمایندگان مجلس طی بیانیه ای جنایت جدید صهیونیست ها 

در حملات اخیر را محکوم کردند.
نمایندگان شهادت چهره درخشان و ماندگار سید اسرای 
لبنان »سمیر قنطار« که پس از 30 سال اسارت به درجه رفیع 
شهادت نائل شد، را به حضرت حجت الاسلام سیدحسن نصرالله 
دبیرکل حزب الله لبنان تبریک و تسلیت گفتند و انتقام خون 
این شهید از رژیم صهیونیستی و جنایتکار را خواستار شدند.

مصوبات نمایندگان
نماینــدگان مجلس در جریان اصلاح ماده 4 طرح اصلاح 
موادی از قانون انتخابات مجلس مقرر داشــتند در انتخابات 
الکترونیکی ملاک اخذ رای دهندگان احراز عدم ثبت شــماره 

ملی رای دهنده در سامانه انتخاباتی است.
مجلسی ها همچنین یکسان بودن هیأت های اجرایی مرکز 
حوزه انتخابیه و حوزه فرعی در انتخابات مجلس و هیأت های 
اجرایی شهرســتان و بخش در مجلــس خبرگان را منوط به 

موافقت مجلس خبرگان رهبری کردند.
نمایندگان همچنین با هدف تأمین نظر شورای نگهبان به 

حذف ماده 11 و اصلاح ماده 14 طرح اصلاح موادی از قانون 
انتخابات مجلس، رأی موافق دادند.

مجلســی ها همچنین مقرر کردند جاسوســان حســب 
تشــخیص وزارت اطلاعات یا سازمان اطلاعات سپاه و با حکم 
مراجع قضایی کشــور از حق تأسیس حزب یا عضویت در آن 

محرومند.
نمایندگان از ســوی دیگر مصوب کردند که کمیســیون 

احزاب به ریاست معاون سیاسی وزارت کشور تشکیل شود.
خبر دیگر اینکه براساس مصوبه مجلس در صورت انحلال 
حزب، امور مربوط به تسویه اموال آن با رعایت حقوق دولت زیر 

نظر دادگاه محل استقرار دفتر حزب انجام می شود.
از سوی دیگر نمایندگان مجلس شورای اسلامی در طرح 
اصلاح قانون انتخابات مجلس، قوانین و ســاز و کار مربوط به 

»برگزاری انتخابات الکترونیکی« را تصویب کردند.
خبر دیگر اینکه نماینــدگان مجلس با 131 رأی موافق 
کلیات طرح یک فوریتی استفساریه قانون الحاق یک تبصره به 
ماده 17 قانون تعیین تکلیف استخدامی معلمین حق التدریسی 
و آموزشیاران نهضت سوادآموزی در وزارت آموزش و پرورش 

را به تصویب رساندند.
آبستراکسیون صد نماینده

تعدادی از نمایندگان مجلس شــورای اسلامی در جلسه 
علنــی دیروز در اعتراض به تصمیم روز یکشــنبه باهنر نایب 
رئیس دوم مجلس در اعلام مغایرت لایحه ایجاد مناطق آزاد 
تجاری و ویژه اقتصادی با قانون برنامه پنجم و نیاز به دو سوم 
رأی برای تصویب، از صحن علنی مجلس خارج شدند تا نشست 

علنی بهارستان از رسمیت بیفتد.
نمایندگانــی از جمله احمــد شــوهانی، حلیمه عالی، 
میرقسمت موسوی، سیدباقر حسینی، افضلی فرد، حقیقت پور، 
پیرمؤذن و حاجی دلیگانی، جلسه علنی مجلس را ترک کردند.
ابوترابی فرد نایب رئیس اول مجلس که ریاست صحن علنی 
را بر عهده داشت، خطاب به نمایندگانی که جلسه علنی را ترک 
کردند، گفت: آقایان لطفاً به صحن علنی بازگردند، این موضوع 

را در هیئت رئیسه مجلس بررسی می کنیم.
ابوترابی فــرد خطاب به نمایندگان مجلس گفت: با توجه 
بــه اینکه عــدد مجلس مقداری لغزنده اســت، لذا از وکلای 
ملت درخواست می کنم سریع تر به مواد اصلاح شده این طرح 

رأی دهند.
گفتنی اســت در صورتی که عدد جلسه علنی به کمتر از 
194 نفر برسد، یعنی حتی اگر تابلو پارلمان عدد 193 را نشان 
دهد، مجلس از رسمیت می افتد و رئیس جلسه تا مادامی که 
وکلای ملت به صحن علنی بازنگردند، نمی تواند رأی گیری کند.

در جلسه علنی بهارستان

وزیر آموزش و پرورش سه كارته شد 

مقامات و رســانه های آمریکایی از طرح واشنگتن 
برای دخالت در انتخابات ایران به نفع یک جریان خاص 

خبر دادند.
»باب کورکر« رئیس  کمیته روابط خارجی سنای آمریکا 
گفــت: دولت باراک اوباما به منظور اثرگذاری بر انتخابات آتی 

ایران هیچ پاسخی به آزمایشات موشکی تهران نداده است.
کورکر افزود: دولت اوباما نگران اســت که شاید اقدامات 

آمریکا بر انتخابات جمهوری اسلامی اثر بگذارد.
اشاره این مقام ارشــد کنگره آمریکا به انتخابات مجلس 
شورای اسلامی و مجلس خبرگان در ایران است که براساس 
تاریخ میلادی قرار است در بهار سال 2016 میلادی برگزار شود.
در همین حال فارین پالیســی در گزارشی نوشت: هیچ 
یک از مقامات وزارت خارجه آمریکا به ادعای کورکر مبنی بر 
اینکه آمریکا بر ایران سهل گرفته تا چشم اندازها و دورنماهای 
انتخاباتی حســن روحانی رئیس جمهور ایران تقویت شــود، 

پاسخ نداده است.
روزنامه آمریکایی وال اســتریت ژورنال نیز در گزارشــی 
نوشت: برخی مقامات آمریکایی در محافل خصوصی گفتند که 
آنها امیدوارند رفع تحریم ها بتواند سبب تقویت حسن روحانی 

رئیس جمهور ایران شود.
از ســوی دیگر مخالفت کنگره با توافق ایران و برداشتن 

تحریم ها همچنان سفت و سخت باقی مانده است.
 اوباما منتظر پایان تعهدات برجامی ایران است

در همین حال واشنگتن پســت در گزارشی نوشت: دولت 
اوباما تا پیش از تکمیل تعهدات هسته ای ایران از جمله برچیدن 
سانتریفیوژها یا رقیق سازی و از بین بردن اورانیوم غنی شده، 
به آزمایش های موشکی و فعالیت های ایران در سوریه، یمن و 

دیگر مناطق پاسخ نمی دهد.
در ادامه گزارش آمده است: دولت آمریکا به دلیل نگرانی 
از ناکام ماندن توافق هســته ای ایران و گروه 1+5 و بی نتیجه 
ماندن میراث ریاست جمهوری باراک اوباما، پاسخی به اقدامات 

تهران در حوزه های موشکی و منطقه ای نمی دهد.
در حقیقت دولت اوباما منتظر است که تعهدات برجامی 
توســط تهران انجام شــود و پس از آن به اقدامات موشکی و 

منطقه ای ایران پاسخ دهد.
حال پرسش اینجاست که زمانی که دولت ایران به صورت 
تمام و کمال به تعهداتش عمل کرد، در صورت عهدشکنی طرف 
مقابل چگونه این اقدامات برگشت ناپذیر را جبران خواهد کرد؟!
پایگاه خبری المانیتور در گزارشی نوشت: مصوبه کنگره 

آمریکا کاهش تحریم های ایران را با چالش مواجه می کند.
به گزارش فارس، »عباس عراقچی« معاون وزیر امور خارجه 
در صفحه اینســتاگرام خود نوشت: نامه آقای کری وزیر امور 
خارجه آمریکا تعهد محکمی از سوی دولت آمریکاست مبنی بر 
اینکه از همه ابزارهای خود، حتی توقف اجرای قانون، استفاده 
خواهد کرد تا اجازه ندهد قانون جدید کنگره درخصوص ویزای 
ورود به آمریکا، اجرای موفقیت آمیز برجام و بهره مندی ایران 

از منافع اقتصادی آن را خدشه دار کند.
عراقچی همچنین در گفت وگو با خبرگزاری صدا و سیما 
با اشــاره به قانون محدودیت روادید ورود به آمریکا گفت: این 
قانون قطعا مراودات اقتصادی، گردشگری و علمی فرهنگی را 
تحت تاثیر قرار می دهد و موضع ایران این است که این قانون 

با برجام تناقض دارد.
وی افزود: این قانون اگر اجرایی شــود تقاضای خود را به 
کمیسیون مشترک خواهیم کرد برای نقض برجام در این قانون.
معاون وزیر خارجه تاکید کرد: البته وزیر خارجه آمریکا به 
دکتر ظریف نامه ارسال و اعلام کرده که این قانون به نحوی اجرا 
خواهد شد که مانع همکاری های اقتصادی و اجرای برجام نشود.
عراقچی تصریح کرد: در نامه وزیر خارجه آمریکا به وزیر 
خارجه جمهوری اسلامی ایران به ابزارهای متعددی از جمله 
توقف این قانون اشاره شــده است زیرا رئیس جمهور آمریکا 

می تواند اجرای این قانون را متوقف کند.
وی اظهار داشــت: در حال تهیه راه نمای رفع تحریم ها 
هســتیم که برجــام را واضــح توضیح داده و طبــق برجام، 
اروپایی ها و آمریکایی ها موظف هستند در تهیه این راه نما با 

ایران مشورت کنند.
 چگونه یک نامه تشریفاتی بر قانون تصویب 

شده در یک کشور ارجحیت دارد؟
معــاون وزیر خارجه در اظهارنظری قابل تامل گفت: نامه 

جان کری تضمینی محکم اســت. بنابراین کار به کمیسیون 
مشترک برجام نمی رسد.

اظهارات آقای عراقچی در حالی است که وی به هیچ عنوان 
توضیح نداد که براساس کدام منطق حقوقی، یک نامه تشریفاتی 
بر قانون تصویب شده در یک کشور ارجحیت پیدا می کند؟! 

از فحوای این نامه نوعی فریب دریافت می شود،بدلیل اینکه 
اوباما فقط یک سال دیگر در کسوت ریاست جمهوری قرار دارد.
آیا در خوشبینانه ترین حالت می توان با قاطعیت گفت که 
در دولت آینده آمریکا نیز نامه وزیر سابق امورخارجه بر قانون 

رسمی کشور اولویت دارد؟ 
نامه جان کری به ظریف در حالی اســت که مقامات کاخ 
سفید تنها چند ساعت پس از تصویب این طرح در کنگره در 

اظهاراتی جداگانه از آن استقبال کردند.
تصویب این طرح در آمریکا و تبدیل شــدن آن به قانون 
مستقیماً بر روی بازرگانان و توریست های 38 کشور »دوست 
آمریــکا« از جمله کره، ژاپن، اســترالیا و اتحادیه اروپا که به 
ایران ســفر می کنند، تاثیر خواهد گذاشت و مانع سفر آنها به 
آمریکا خواهد شد. کارشناسان مسائل بین الملل معتقدند که 
نامه وزیر خارجه آمریکا زخم وارده از توهین به ملت ایران در 
نفــس تصویب قانون ویزا را ترمیم نمی کند و تا زمانی که این 

قانون لغو نشود، این زخم التیام نخواهد یافت.
 برچیدن کامل سانتریفیوژهای فعال

 تا 2 هفته آینده
به گزارش فارس »علی اکبر صالحی« رئیس سازمان انرژی 
اتمی در مصاحبه با شبکه العالم گفت: فروش میزان اضافه آب 
سنگین جزو شروط اجرای برجام نیست و امکان موکول شدن 
آن به بعد از اجرای برجام وجود دارد، ولی اکنون طرف مقابل 

اصرار دارد که این را هم قبل از اجرای برجام انجام دهیم.
صالحی افزود: این از جمله تقاضاهای خارج از عرفی است 
که طرف غربی مطرح می کند، در حالیکه ایران آمادگی خود 
را برای فروش آب ســنگین اضافی در صورت وجود مشتری 

اعلام کرده است.
وی در ادامه گفت: بعد از تصویب قطعنامه شورای حکام 
ما به فوریت برچیدن سانتریفیوژهای فعال در نطنز و فردو را 

شروع کردیم که امیدواریم ظرف یک یا دو هفته آینده حداکثر 
این سانتریفیوژها کاملًا برچیده شوند.

 صالحی: احتمال تأخیر در رفع تحریم ها 
به دلیل سال نو میلادی! 

رئیس ســازمان انرژی اتمی خاطرنشــان کرد: من الان 
عدد دقیق را ندارم، اما تعداد سانتریفیوژهایی که فعال بودند 
چیزی حدود 9 هزار اســت؛ فرض کنیم 10 هزار سانتریفیوژ 
فعال بودند؛ من تصورم این است که از این 10هزارتا، 6 هزار تا 
باقی خواهد ماند. چهار هزارتا را می بایست برداریم. فکر می کنم 
از این چهارهزار تا شاید 2 هزارتا از آنها برداشته شده باشند.

صالحی اظهار داشــت: احتمال تأخیر در رفع تحریم ها به 
دلیل سال نو میلادی وجود دارد! 

وی در ادامه گفت: شــیوه نامه رفع تحریم ها در دســت 
تدوین است.

 زوبین: قرارداد تجاری با ایران قبل از روز 
اجرا موجب تحریم می شود

»آدام زوبین« معاون امور تحریم وزارت خزانه داری آمریکا 
در نشســت ویژه اندیشکده شــورای آتلانتیک گفت: برجام 
براساس اعتماد  وضع نشــده بلکه براساس کنترل و بررسی 
موشــکافانه برنامه های هســته ای ایران است و رفع تحریم ها 
نیز براســاس آن چه که مــا آن را روز اجرا می نامیم مرحله به 

مرحله اجرا می شود.
زوبیــن افزود: اگر ایران به تعهدات خود براســاس توافق 
عمل کند، آنگاه ما نیز پاســخ داده و تحریم های در ارتباط با 

برجام رفع می شوند.
وی در ادامه گفت: با ایران قرارداد بستن قبل از روز اجرا 
موجب تحریم می شــود و من به کســانی که قصد داد و ستد 

با ایران را دارند توصیه می کنم با کارشناسان مشورت کنند.
معاون امــور تحریم وزارت خزانه داری آمریکا تاکید کرد: 
ما تحریم های اعمالی از ســوی آمریکا را می توانیم به سرعت 
بازگردانیم. تحریم های سازمان ملل متحد نیز به سرعت قابل 
برگشــت هســتند. اگر حتی تخلفی جزئی از سوی ایران سر 
بزند،ما می توانیم به آن ها از طریق واکنش های تنظیم شــده 

رسیدگی کنیم.

معاون اول قوه قضائیه گفت: اگر رأفت اسلامی و ملاحظات شورای عالی 
امنیت ملی وجود نداشت،  سران فتنه و پیروان آنها باید به عنوان مجرم 

تحت تعقیب و محاکمه قرار گرفته و به اشد مجازات محکوم می شدند.
به گزارش فارس، حجت الاســلام والمســلمین محسنی اژه ای در چهارمین 
همایش »دانشگاه، سدی در برابر فتنه« که در تالار شیخ انصاری دانشکده حقوق 
و علوم سیاسی دانشگاه تهران برگزار شد،  در خصوص جرم بودن یا نبودن اتفاقات 
انتخابات سال 88، گفت: قطعاً اتفاقات آن سال جرایمی بسیار بزرگ بود و کسانی 
که آگاهانه در آن راه گام برداشته و کشور را دچار معضلات کردند و به بیت المال 

آسیب زدند و برخی را به کشتن دادند مجرم هستند.
وی تأکید کرد: اگر رأفت اسلامی و ملاحظات شورای عالی امنیت ملی وجود 
نداشت،  سران فتنه و پیروان آنها باید به عنوان مجرم تحت تعقیب و محاکمه قرار 

گرفته و به اشد مجازات محکوم می شدند.
اژه ای ادامه داد: اگر فردی مرتکب جرمی شد بدون توبه، بیان توبه و جبران 
خســارات مادی و معنوی جرم مذکور نمی توان وی را عفو کرد چنانچه خداوند 

بخشنده نیز در صورت توبه یا استیفای حق زیان داده گناهکار را می بخشد.
معاون اول قوه قضائیه تأکید کرد: برخی می گویند زمانی اتفاقی در کشــور 
روی داده است و اکنون دیگر باید آن را فراموش کرد در صورتی که تا زمانی که 
این افراد توبه نکرده و اتفاقات گذشته را جبران نکرده اند امکان گذشت از سوی 

حکومت و مردم وجود ندارد.
اژه ای خاطرنشــان کرد: تاکنون براساس اوضاع امنیتی و حکم شورای عالی 
امنیت ملی که به حکم وظیفه خواســتار محاکمه نشــدن آنها شده است سران 
فتنه محاکمه نشــده اند چرا که مصوبه شــورای عالی امنیت ملی به مثابه قانون 
است و اگر این مصوبه وجود نداشت قطعاً درخواست محاکمه سران فتنه قانونی 
اســت، بنابراین چنانچه شورای عالی امنیت ملی نظر خود را  تغییر دهد روش 

قوه قضائیه نیز در این مورد تغییر می کند.
وی به موضوعاتی در خصوص موســوی و کروبی از سران فتنه اشاره کرد و 
گفت: خدا نکند افراد به سمت لجاجت سوق داده شوند و شیطان بر آنان مسلط 
شود که در این صورت حتی اگر حق را بپذیرند و قانع شوند آن را عنوان نمی کنند.
معاون اول قوه قضائیه افزود: زمانی که کروبی ادعاهایی کرده و نســبت های 

زشــتی را به برخی ارگان ها داده بود، 
مسئولان نظام با ســعه صدر، متانت 
و آرامــش با موضوع برخورد کردند تا 
جایی که رئیس قوه قضائیه ســه نفر 
از مسئولان عالی رتبه کشور را انتخاب 
کرد تا به موضوعات مطرح شده توسط 

وی رسیدگی کنند.
اژه ای ادامــه داد: من نیز جزء این 
هیئت سه نفره بودم که با کروبی جلسه 
گذاشتیم و در آنجا از ایشان خواستیم 
طرح موضوع کنند تا چنانچه ادعاهای 
وی تأیید شــود عاملان جرم به اشد 

مجازات محکوم شــوند. معاون اول قوه قضائیه گفت: موضوع بعد این بود که به 
آقای کروبی عنوان کردم اگر حرف شما درست نبود و پذیرفتید که ادعای شما 
درست نبوده و قانع شدید آیا حاضرید این اشتباه را بیان کنید که اطلاعات غلطی 

به شما رسیده است که ایشان پاسخ مثبت دادند.
اژه ای تأکید کرد: در پایان تحقیقات با مستندات و عدله به ایشان ثابت کردم 
که اشتباه می  کنند ولی در نهایت ایشان به اشتباه خود اذعان و اعتراف نکردند.

معاون اول قوه قضائیه ادامه داد: آقای کروبی در جایی دیگر بیان کرده بود 
که دختری فرزند شــهید است و چند تن از بستگان نزدیک ایشان نیز از شهدا 
هستند و عده ای ایشان را ربوده و پس از تجاوز بر روی وی اسید پاشیده و آتش 
زده اند و در بهشت زهرا)س( دفن کردند. تحقیقات ما نشان داد که پدر این دختر 
سال ها قبل از فتنه 88 به سبب ناراحتی قلبی جان باخته و به شهادت نرسیده 

است و خود این دختر هم زنده است اما آقای کروبی باز هم قانع نشد.
سخنگوی قوه قضائیه تأکید کرد: آنچنان تبلیغاتی در این موضوع برپا کردند 
که شماری از نمایندگان مجلس برای تسلی خانواده این دختر به منزلشان رفتند 
و در مسجدی در قلهک برای این دختر مجلس برپا کردند که آقای میرحسین 

موسوی و شماری از اطرافیانش در آن مجلس ختم شرکت کردند!
محسنی اژه ای در ادامه سخنان خود گفت:  من در زمان فتنه 88 وزیر اطلاعات 
بودم و در آن زمان اعلام کردم با آقای موسوی تماس بگیرند که با او ملاقات کنم 

تا به نحوی موضوع را حل و فصل کنیم، 
بر همین اســاس درخواست کردم که 
دیدار در محلی نزدیک محل سکونت 

آقای موسوی انجام شود.
اما باز هم تشریف نیاوردند تا اینکه 
مشخص شد ایشان اعلام کردند که من 
زمانی نخست وزیر و نماینده امام بودم و 

با آقای اژه ای دیدار نمی کنم!
آنها حتی تلفن خانه و گوشی های 

خود را خاموش کرده بودند.
معاون اول قوه قضائیه خاطر نشان 
کرد: با توجه به اینکه وزیر اطلاعات بودم 
تلفن مخصوصی از موسوی پیدا کردیم و من شخصاً  با آن شماره تماس گرفتم و 
خود آقای موسوی تلفن را برداشت و من به ایشان گفتم که به منزل شما می آیم 
که ایشان بهانه می آوردند که زمان مناسبی نیست اما من تأکید کردم که من آمدم.
وی ادامه داد:  در گفت وگو با ایشان عنوان کردم اگر در خصوص تقلب دلیل 
و مدرکی دارید ارائه دهید تا من به شــما ثابت کنم که اشــتباه می کنید ضمن 
اینکه قانون راه را باز گذاشــته است و اگر معتقدید که تخلفی صورت گرفته به 
شما کمک می کنیم تا این موضوع مشخص شود و حتی از طریق قانون می توانیم 
انتخابات را باطل کنیم،  اما برخلاف قانون به هیچ وجه نخواهید توانست انتخابات 

را باطل کنید و ما زیر بار نمی رویم.
اژه ای افزود: هیچ کس فکر نکند که ما به ادعاهای ایشان پاسخ ندادیم و تلاش 
نکردیم تا موضوع برای آنها روشن شود چرا که بیشترین تلاش ها در این مسیر 
انجام شــد و رهبری و مسئولان کشور با سعه صدر تمام تلاش خود را کردند تا 

اوضاع کشور به هم نریزد.
وی ادامه داد: به موسوی  گفتم اگر به خواست شما و اعتراض شما شورای 
نگهبان به صورت تصادفی به یکی از اعتراضات شما رسیدگی کرد و رأی صندوق ها 
را شــمارش کرد و باز هم اسم شــما از صندوق ها خارج نشد، آیا اشتباه خود را 
می پذیرید، ایشان پاسخ منفی دادند. در ادامه گفتم اگر انتخابات جدیدی برگزار 
شد و باز هم پیروز نشدید آن را می پذیرید که باز هم جواب ایشان منفی بود و 

بر همین اساس است که می توان گفت ایشان عامدانه کشور را به هم ریختند و 
اگر کسی عنوان جرم را بغی بگوید سخنی به گزاف نگفته است.

معاون اول قوه قضائیه در خصوص ممنوع التصویری سران فتنه نیز گفت: دستور 
قضائی در خصوص منتشــر نشدن تصاویر این افراد در رسانه ها به قوت خود باقی 
اســت و فرقی بین مکان ها وجود ندارد و اگر کسی تخلف کند قابل پیگرد است و 
چنانچه شما موردی مشاهده کردید اطلاع دهید تا دادستان موضوع را پیگیری کند.

محســنی اژه ای در خصوص گفته یکی از دانشــجویان مبنی بر تردد فائزه 
هاشــمی به دانشگاه گفت: اگر کسی مجرم بوده است دانشگاه نباید اجازه دهد 
وارد دانشــگاه شــده و صحبت کند و اگر چنین اجازه ای صادر شده بود اطلاع 

دهید تا پیگیری شود.
وی در خصوص برخورد قوه قضائیه با مفسدان اقتصادی نیز گفت:  دقت کنید 
که اکنون چه  کسانی در حال محاکمه هستند. یکی از پرونده هایی که به پایان 
رسیده است را به عنوان مثال مطرح می کنم، در خصوص بررسی پرونده فرزند آقای 
هاشمی رفسنجانی با  این جایگاه سیاسی و قدرت، فشارهای زیادی وارد می شد 
و حتی در آن زمان یک دختر و یک پسر ایشان در زندان بودند و دختر دیگرشان 
نیز در حال رفت و آمد به زندان بود که این نشان دهنده توانایی قوه قضائیه است.

حجت الاسلام محســنی اژه ای به بخش هایی از پرونده مهدی هاشمی 
رفســنجانی اشــاره و تصریح کرد: از زمانی که در ســالهای گذشته پرونده 
داشــتند تا زمانی که محاکمه ایشان فرا رســید همیشه اینطور بوده است 
که یک نســخه از پرونده های مختلف از جمله پرونده ای از وزارت اطلاعات، 
سازمان بازرسی کل کشور و قوه قضائیه دست اینها بود. بنابراین رسیدگی به 
این پرونده ها سخت است و این افراد ارتباطات زیادی دارند و به بسیاری از 
اسناد و افراد دسترسی دارند و همیشه گفته ام رسیدگی به پرونده صاحبان 

قدرت و ثروت مشکل است.
معاون اول قوه قضائیه با اشــاره به آیات 17 و 18 سوره زمر، گفت: طاغوت 
همیشه وجود دارد که شامل هر متجاوز و متعدی به حقوق دیگران است که البته 
درجه بندی دارد و در مقابل قول حسن و خوب داریم. اگر کسی امروز در منطقه 
یا جهان اعلام کند و مقابل ظالم بایســتد و از منافع خود و مظلوم دفاع کند آیا 
افراط کرده است یا کاری درست، اگر کسی بگوید آمریکا همچنان شیطان بزرگ 

است باید این سخن را بپذیریم و یا بگوییم افراط است؟

سخنگوی قوه قضائیه:سران فتنه مستحق اشد مجازات اند

   رئیس قوه قضائیه:
وحدت اسلام در منطقه 

ضروری است
رئیس قوه قضائیه گفت: وحدت جهان اسلام بسیار ضروری 
به نظرمی رسد و نداهای تفرقه افکن باید خاموش شود و ما هم 
در درون کشــورمراقب باشیم به ادعای طرفداری از اهل بیت 

سخنانی نگوییم که برای برخی گزندگی داشته باشد.
به گزارش مهر، آیت الله صادق آملی لاریجانی در جلسه مسئولان 
عالی قضائی گفت: دست های پیدا و نهان زیادی به دنبال از بین بردن 

وحدت جهان اسلام هستند.
وی گفت: حاکمان و حکومت هایی در جهان اســلام هســتند که 
افراطی ترین و خشن ترین گروه های تروریستی را به نام اسلام حمایت 
و تسلیح می کنند و با این کار به تفرقه در جهان اسلام و به اسلام هراسی 
دامن می زنند و جالب اینکه مورد حمایت کشورهای غربی هم هستند.

رئیس دســتگاه قضاء افزود: نمونه آن حاکمان ســعودی است که 
نحوه حکومتشان به مردم ســالاری هیچ ربطی ندارد و بسیار مضحک 
است که اینها مدعی مباحث حقوق بشری علیه ایران شده اند. جنایات 
ارتش نیجریه بر ضد شیعیان بی پناه هم محکوم است و از عجایب این 
است که این جنایات مورد حمایت خاص پادشاه سعودی قرار می گیرد.
وی افزود: در چنین شرایطی وحدت جهان اسلام بسیار ضروری به 
نظر می رسد و نداهای تفرقه افکن باید خاموش شود و ما هم در درون 
کشــور باید مراقب باشــیم به ادعای طرفداری از اهل بیت سخنانی را 

نگوییم که برای برخی گزندگی داشته باشد.
آیت الله مکارم  شیرازی در درس خارج:

 برخی شبکه های مشکوک و وابسته 
ماموریت دارند به مقدسات دیگران 

فحاشی کنند
استاد درس خارج حوزه با تاکید بر اینکه اهانت به مقدسات 
دیگر مذاهب پایبندی به ولایت نیست، تصریح کرد که برخی 
شــبکه های ماهواره ای که محرک آنها انگلیســی ها هستند 
ماموریت دارند تا به مقدســات دیگر مذاهب اسلامی توهین و 

آتش فتنه و اختلاف را شعله ور کنند.
به گزارش خبرگزاری رسا، این مرجع تقلید در آغاز درس خارج با 
تبریک سالروز آغاز امامت حضرت ولیعصر)ع( به همه مسلمانان، شیعیان 
و علاقه مندان آن حضرت، تصریح کرد: در این ایام نباید کارهایی بشود 

که به وحدت مسلمین زیان وارد کند.
وی تأکید کرد: ممکن است در گوشه و کنار برخی خیال کنند که 

پایبندی به ولایت اهانت به مقدسات دیگران باشد، این اشتباه است.
آیت الله مکارم شــیرازی بیان داشــت: اخیرا شیخ الازهر که افکار و 
تمایلات وحدتی و تقریبی دارد، ســخنرانی تندی بر ضدشیعیان کرد 
و سرچشــمه آن را برخی کانال های تلویزیونی دانست که به مقدسات 
دیگــران بد می گوینــد. این مرجع تقلید اظهار داشــت: یکی دو تا از 
این شــبکه های تلویزیونی هســت که قطعا محرک آنها انگلیسی ها و 
بیگانگان هستند، دشمنان اینها را تغذیه می کنند که مرتب به مقدسات 
دیگران فحاشی کنند. استاد درس خارج حوزه تصریح کرد: البته بنده 
جواب مستدل و محکمی به رئیس الازهر خواهم نوشت و تاکید خواهم 
کرد که اینها تحریک دشــمنان است، شما مذهب را از مراجع بگیرید، 

نه از کانال های مشکوک و وابسته.
وی ادامه داد: همین باعث شــده یک فرد تقریبی عصبانی شود و 
ســخنرانی تندی علیه شــیعیان انجام دهد، اینها اثر می گذارد، جنگ 
طائفه ای و دعوای شــیعه و ســنی راه می افتد که آثار مخربی دارد، آیا 
عقل و شرع اجازه می دهد با دست خود مقدمات جنگی را فراهم کنیم 

که از طرفین خسارت و خونریزی به دنبال خواهد داشت؟
آیت الله مکارم  شــیرازی با بیان اینکه شادی کردن و جشن گرفتن 
هیچ منعی ندارد، خاطرنشان کرد: در جشن ها و برنامه ها باید از کارهای 

تفرقه آمیز که موجب نفاق و جنگ و تخریب است، پرهیز شود.
آغاز تکمیل ظرفیت آزمون دکتری

 سال 9۴ از فردا
داوطلبان شرکت در آزمون ورودی دوره دکتری نیمه متمرکز 

سال ۹4 از فردا می توانند برای تکمیل ظرفیت اقدام کنند.
ســازمان سنجش اعلام کرد: پیرو اطلاعیه مورخ 94/5/28 این سازمان در 
خصوص اعلام نتایج نهائي آزمون ورودي  دوره دکتری »Ph.D« نیمه متمرکز 
ســال 1394، به  اطلاع  داوطلبان  شرکت کننده در آزمون مذکور مي رساند، با 
توجه به اعلام برخي از دانشــگاه ها و موسسات آموزش عالي براي پذیرش در 
برخي رشته ها به صورت ظرفیت جدید و همچنین تکمیل ظرفیت تعدادي از 
کدرشته  محل هاي تحصیلي دوره هاي مختلف آزمون مذکور، اطلاعیه  اي در این 
خصوص در تاریخ 94/10/2 در پایگاه اطلاع رساني این سازمان درج خواهد شد. 
لذا داوطلبان شرکت کننده آزمون مذکور، مي توانند براساس ضوابط و شرایط 
مندرج در دفترچه راهنماي انتخاب رشته هاي تحصیلي )شماره 2( آزمون فوق 
و همچنین مندرجات اطلاعیه مربوط از دوم تا ششم دی ماه نسبت به انتخاب 

رشته در این مرحله اقدام نمایند.
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